
   J.nr. 12-0220070

   Dato:9. november 2012

Til

Folketinget - Skatteudvalget

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 31 af 12. oktober 
2012. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydt-
kjær (DF).

(Alm. del).

Holger K. Nielsen

/Lene Skov Henningsen

                         

Skatteudvalget 2012-13
SAU alm. del , endeligt svar på spørgsmål 31
Offentligt



Side 2

Spørgsmål: 

Har ministeren modtaget opgørelser fra Danmarks Statistik, som vil indgå i den kommende 
grænsehandelsrapport? Vil ministeren i så fald oversende disse opgørelser til udvalget?

Svar: 

Skatteministeriet har ikke modtaget opgørelser fra Danmarks Statistik, som indgår i Status 
over grænsehandel 2012. 

Skatteministeriet har dog i videst muligt omfang brugt offentligt tilgængeligt data fra Dan-
marks Statistik. Det drejer sig bl.a. om opgørelser over persontrafikken med færger mellem 
Danmark og udlandet, udvikling i diverse forbrugerprisindeks, udviklingen i eksporten af øl 
og mineralvand til Tyskland, udviklingen i salget af mineralvand og kildevand uden aroma 
og oplysninger vedr. køretøjsbestanden og brændstoføkonomi.  I Status over grænsehandel, 
Bilagsrapport 2012 fremgår Danmarks Statistik som kilde i forbindelse med de tabeller 
mv., hvor data herfra indgår, og jeg kan henvise hertil.


